

GATT Office Circular No. 216

Mr. S.R. Pasin is appointed Director, Development Division, effective immediately. In order to permit Mr. Pasin to devote sufficient time to the responsibilities until now discharged by him as Special Assistant for Trade Negotiations in the Trade and Development Department, Mr. R. Tocker will, in addition to his other work, also deputize for Mr. Pasin in supervising the day-to-day work of the Development Division.

Olivier Long
Director-General

Un exemplaire à chaque
membre du personnel

Circulaire intérieure du GATT n° 216

M. S.R. Pasin est nommé Directeur de la Division du développement à compter de ce jour. Afin de lui permettre de consacrer suffisamment de temps à ses fonctions d'Assistant spécial pour les négociations commerciales au Département du commerce et du développement, M. R. Tocker suppléera M. Pasin dans la direction des activités quotidiennes de la Division du développement, tout en continuant d'exercer ses autres activités.

Olivier Long
Directeur général